
Rondvraag Commissie RGW d.d. 23-11-2015 

De fractie van de VVD heeft een rondvraag ingediend:  

In de vorige vergadering hebben we de discussie gevoerd over de projectvoortgang van de 

Marinierskazerne. Ik zie deze ook niet terug op de Termijnagenda. 

Vraag : 

Kan Gedeputeerde Van den Berg in de commissie mededeling doen over de 

projectvoortgang ? 

In de stukken staat immers dat eind 2016 de aanpak gereed zal zijn. 

Het is voor de VVD fractie van groot belang tijdig met de voorbereidingen te beginnen. 

 

Met vriendelijke groeten, 

Jakob Germs, VVD fractie 


